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 П  Р  О  Т  О  К  О  Л 

№ 9 

ОТ ПРОВЕДЕНО ИЗВЪНРЕДНО ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ЛЯСКОВЕЦ, 
СЪСТОЯЛО СЕ НА 12 ФЕВРУАРИ 2024 г. от 18.00 ч. 

   
 

На заседанието присъстваха 16 общински съветници, отсъства Златко Войводов. 
 
НА ЗАСЕДАНИЕТО ПРИСЪСТВАХА ОЩЕ: 
 
Васил Христов – Кмет на община Лясковец 
Емилия Жилиева – Заместник - Кмет на община Лясковец 
 

С.Добрев – Председател на ОбС – открива и ръководи заседанието на Общинския съвет. 
При откриване на заседанието и след проверка на кворума се установи, че в залата 
присъстват 14 общински съветници от общо 17 мандата в Общински съвет – Лясковец. 

 
С.Добрев – Уважаеми колеги, поради настъпили промени в състава на Общинския съвет се 
налага да променим дневния ред. Сега ще ги го изчета и предложа да бъде гласуван. На 
основание чл.25, т.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл.35, 
ал.1, т.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинска администрация на Община Лясковец, председателят на 
Общински съвет – Лясковец свиква общинските съветници на извънредно заседание, при 
следния проект за дневен ред: 1.Полагане клетва от общински съветник. 2.Попълване състава на 
Постоянни комисии към Общински съвет – Лясковец. 3.Приемане на Годишна програма за 
управление и разпореждане с имоти – общинска собственост в Община Лясковец през 2024 
година. 4.Предоставяне за безвъзмездно ползване на помещения /публична общинска 
собственост/ на Агенция за социално подпомагане – гр. София. 5.Приемане бюджета на Община 
Лясковец за 2024 година. 

 

Гласува се  проекта за дневен ред –  

„за” гласуваха – 14 съветника; „против“ – 0 съветника; „въздържали се“ – 0 съветника; 

Приема се. 

 
 След направеното гласуване Общинският съвет утвърди следния 
 

Д Н Е В Е Н     Р Е Д: 
 

  1.Полагане клетва от общински съветник. 
  2.Попълване състава на Постоянни комисии към Общински съвет – Лясковец. 
  3.Приемане на Годишна програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 
собственост в Община Лясковец през 2024 година. 
  4.Предоставяне за безвъзмездно ползване на помещения /публична общинска 
собственост/ на Агенция за социално подпомагане – гр. София. 
  5.Приемане бюджета на Община Лясковец за 2024 година. 
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По точка първа: 
 
Полагане клетва от общински съветник. 
 
Председателят на Общински съвет Лясковец покани отпред новоизбраният общински съветник 
Веселин Гърбатилов, който положи клетва и се подписа върху клетвения лист. 

 
*                               *                               * 

 
С.Добрев – Колеги кворумът вече е 15 общински съветника и продължаваме заседанието. 
 
 

По точка втора: 
 
Попълване състава на Постоянни комисии към Общински съвет – Лясковец. 
 
С.Добрев – На основание на чл.21,ал.1, т.1; чл.33, ал.1, т.1; чл.48, ал.1 и 2 от ЗМСМА  и чл.16, 
т.1; чл.24, ал.1,4 и чл.25 от Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, 
неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация на община Лясковец, 
Общински съвет -  Лясковец реши: Попълва състава на Постоянните комисии към Общинския 
съвет, както следва: в състава на постоянните комисии по „Бюджет и финанси“, „Икономическо 
развитие, земеделие, еврофондове, приватизация и следприватизационен контрол и концесии“ и 
„Инфраструктура, благоустройство, околна среда, ред, законност, безопасност на движението“ 
мястото на Емилия Атанасова Жилиева заема Веселин Николаев Гърбатилов. 
 
Изказвания не се направиха. 
Гласува се. 
 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 15, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Иван Валериев Иванов: - За 

6. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

7. Мариян Митков Василев: - За 

8. Пепа Бориславова Банова: - За 

9. Росен Георгиев Иванов: - За 

10. Румен Иванов Стойков: - За 

11. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

12. Сергей Христов Добрев: - За 

13. Стоян Христов Йорданов: - За 

14. Христо Добринов Гугучков: - За 

15. Янко Колев Янков: - За 
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Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 44 
  
По т.2 от дневния ред – Попълване състава на Постоянни комисии към Общински съвет – 
Лясковец. 
 
На основание на чл.21,ал.1, т.1; чл.33, ал.1, т.1; чл.48, ал.1 и 2 от ЗМСМА  и чл.16, т.1; чл.24, 
ал.1,4 и чл.25 от Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите 
комисии и взаимодействието му с общинската администрация на община Лясковец, Общински 
съвет -  Лясковец  
 
При кворум от 15 общински съветника и след проведено гласуване – със 15 гласа „за”, „против” 
и „въздържали се” няма, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 

1. Попълва състава на Постоянните комисии към Общинския съвет, както следва:  
в състава на постоянните комисии по „Бюджет и финанси“, „Икономическо развитие, 
земеделие, еврофондове, приватизация и следприватизационен контрол и концесии“ и 
„Инфраструктура, благоустройство, околна среда, ред, законност, безопасност на 
движението“ мястото на Емилия Атанасова Жилиева заема Веселин Николаев 
Гърбатилов. 

 
*                               *                               * 

 
По точка трета: 

 
Приемане на Годишна програма за управление и разпореждане с имоти – общинска собственост 
в Община Лясковец през 2024 година. 
 
Р.Иванов – На свое заседание на 7 февруари 2024 година ПК „Икономическо развитие, 
земеделие, еврофондове, приватизация и следприватизационен контрол и концесии“ след като 
се запозна и разгледа предложението със 6 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“ го 
подкрепя. 
 
Изказвания не се направиха. 
Гласува се. 

 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 15, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Иван Валериев Иванов: - За 
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6. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

7. Мариян Митков Василев: - За 

8. Пепа Бориславова Банова: - За 

9. Росен Георгиев Иванов: - За 

10. Румен Иванов Стойков: - За 

11. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

12. Сергей Христов Добрев: - За 

13. Стоян Христов Йорданов: - За 

14. Христо Добринов Гугучков: - За 

15. Янко Колев Янков: - За 

 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 45 
  
По т.3 от дневния ред – Приемане на Годишна програма за управление и разпореждане с имоти 
– общинска собственост в Община Лясковец през 2024 година. 
 
На основание чл.21, ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
Общински съвет - Лясковец   
  
При кворум от 15 общински съветника и след проведено гласуване – със 15 гласа „за”, „против” 
и „въздържали се” няма, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 
1. Приема Годишна програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 
собственост в Община Лясковец през 2024 година, съгласно Приложение № 1. 
2. Годишната програма по т. 1 може да бъде актуализирана с решение на Общински съвет - 
Лясковец. 
3. Възлага на Кмета на Община Лясковец извършването на последващите, съгласно закона 
действия. 
 

*                               *                               * 
 

По точка четвърта: 
 
Предоставяне за безвъзмездно ползване на помещения /публична общинска собственост/ на 
Агенция за социално подпомагане – гр. София. 
 
Р.Иванов – На свое заседание на 7 февруари 2024 година ПК „Икономическо развитие, 
земеделие, еврофондове, приватизация и следприватизационен контрол и концесии“ се запозна 
с точката, която беше предоставена по време на комисията. Запознахме се и разгледахме 
материалите и след обсъждане със 6 гласа „за“, без „против“ и „въздържали се“ подкрепяме 
предложението. 
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В.Христов – Правя предложение за промяна в тази точка и то е текстът в относно „за 
безвъзмездно ползване“ да се чете „за безвъзмездно управление“, а текстът в т.2 от решението 
„да сключи договор за безвъзмездно право на ползване“ да се чете „да сключи договор за 
безвъзмездно управление“. 
 
Други изказвания не се направиха. 
Гласува се предложението с направено изменение от кмета на общината.. 
 
        Общинският съвет гласува и със "за" - 15, "против" - 0 и "въздържали се" - 0 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Иван Валериев Иванов: - За 

6. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

7. Мариян Митков Василев: - За 

8. Пепа Бориславова Банова: - За 

9. Росен Георгиев Иванов: - За 

10. Румен Иванов Стойков: - За 

11. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

12. Сергей Христов Добрев: - За 

13. Стоян Христов Йорданов: - За 

14. Христо Добринов Гугучков: - За 

15. Янко Колев Янков: - За 
 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 46 
  
По т.4 от дневния ред – Предоставяне за безвъзмездно управление на помещения /публична 
общинска собственост/ на Агенция за социално подпомагане – гр. София. 
 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 
(ЗМСМА), чл. 12, ал. 3 от Закона за общинската собственост (ЗОС), чл. 17 от Наредбата за реда 
за управление, придобиване и разпореждане с общинско имущество, приета от Общински съвет 
Лясковец, и във връзка с писмо с вх. № ОС-85/05.01.2024 г. от Изпълнителен директор на 
Агенция за социално подпомагане - гр. София, Общински съвет - Лясковец   
  
При кворум от 15 общински съветника и след проведено гласуване – със 15 гласа „за”, „против” 
и „въздържали се” няма, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 
1. Предоставя безвъзмездно за управление на Агенцията за социално подпомагане на 4 
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(четири) броя помещения, с площ 60,68 кв.м. и 3 (три) броя обслужващи помещения с площ 
42,75 кв.м., находящи се в общинска административна сграда на ул. „Младост” № 2, в гр. 
Лясковец, описана в Акт за публична общинска собственост (АОС- п) № 4/ 22.01.1997 г., 
находяща се в урегулиран поземлен имот (УПИ) I- 1857, в кв. 77 по Подробен устройствен план 
- План за регулация (ПУП-ПР) на гр. Лясковец. 

2. Възлага на Кмета на Община Лясковец да издаде заповед и да сключи договор за 
безвъзмездно управление на 4 (четири) броя помещения, с площ 60,68 кв.м. и 3 (три) броя 
обслужващи помещения с площ 42,75 кв.м., находящи се в общинска административна сграда на 
ул. „Младост” № 2, в гр. Лясковец, попадаща в урегулиран поземлен имот (УПИ) I- 1857, в кв. 
77 по Подробен устройствен план - План за регулация (ПУП-ПР) на гр. Лясковец, с 
Изпълнителния директор на Агенцията за социално подпомагане - гр. София, за срок от 5 (пет) 
години. 

        *                               *                               * 
 

Р.Иванов – Понеже тук сте ни предоставили нови доклади, с които искам да се запозная, ще 
помоля за 10 минути почивка. 
С.Добрев – Давам 10 минути почивка. 
С.Добрев – Колеги кворумът е 16 общински съветника и заседанието може да продължи. 
 

*                               *                               * 
 

По точка пета: 
 
Одобряване на бюджетни разплащания до приемане на бюджета на Община Лясковец за 2024 г. 
 
С.Добрев – Ще дам първо думата на госпожа Жилиева да прочете доклад относно постъпили 
предложения в общинска администрация. 
Е.Жилиева – Докладът е раздаден на всички общински съветници. В общинска администрация 
постъпиха предложения, които са обективирани в доклад от кмета на общината. Този доклад ви 
е предоставен, като са приложени към него, както предложенията, така и становищата. 
С.Добрев – Сега и аз ще прочета доклад от председателя на Общински съвет относно входирано 
предложение за приемане на бюджет на Община Лясковец. Уважаеми общински съветници, във 
връзка с депозирано в Общински съвет Лясковец Предложение от Кмета на Община Лясковец 
относно: „Приемане бюджета на Община Лясковец за 2024“, Ви уведомявам, че след състоялото 
се обществено обсъждане на 27.01.2024г. и след  входиране на предложението в деловодната 
система на Общински съвет Лясковец с вх. № 42/29.01.2024г., в Общински съвет Лясковец 
постъпиха предложения, а именно:1.Предложение от жителите на ул. „Васил Левски“ № 31-51, 
гр. Лясковец, подадено на 29.01.2024г., заведено с вх. № 40/29.01.2024г. в едно с приложените 
към същото копия на предложения депозирани в община Лясковец през 2020г, 2022г., 
2023г.2.Предложение депозирано на 05.02.2024г., заведено с вх. № 50/05.02.2024г. от Живка 
Йорданова Дончева и Ванко Димитров Кожухаров от с. Мерданя;3.Предложение от Ваньо 
Димитров Ганев, заведено с вх. № 54/06.02.2024г. По така депозираните предложения, общинска 
администрация Лясковец е изготвила становище за всяко едно по отделно, като същите бяха 
докладвани от зам.-кмета на общината, госпожа Жилиева. 
Е.Жилиева – Ще ви зачета всички предложения, които са влезли към общинска администрация 
1.Предложение от жителите на ул. „Васил Левски“ № 31-51, гр. Лясковец, подадено на 
29.01.2024г., в едно с приложените към същото копия на предложения депозирани в община 
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Лясковец през 2020г, 2022г., 2023г. 2.Предложение вх. № ФСД-436/29.01.2024г., от Стоян 
Стоянов - Кмет на с. Добри дял за бюджет 2025-2026г. 3.Предложение вх. № 
ФСД437/29.01.2024г., от Стоян Стоянов - Кмет на с. Добри дял за бюджет 2024г. 4.Предложение 
вх. № ФСД-447/29.01.2024г., от Диана Петкова - Директор на начално училище „Цани Гинчев“; 
5.Предложение вх. № ФСД-448/29.01.2024г., от М. Попов - Кмет на с. Драгижево за бюджет 
2024г., както и заведено със същия номер предложение за 2025-2026г. 6.Предложение 
депозирано на 05.02.2024г. от Живка Йорданова Дончева и Ванко Димитров Кожухаров от с. 
Мерданя; 7.Предложение от Ваньо Димитров Ганев, заведено с вх. № УТ-02- 561/06.02.2024г. 
М.Кралева – На заседанията на комисиите имаше поставени въпроси. Уточнихме се, че част от 
отговорите ще дадем на заседанието днес. Всички сте получили коригираната справка за 
разпределение на средствата от преходен остатък, където във функция отбрана и сигурност не 
беше разнесен капиталов разход в размер на 7700 лв. за закупуване на автомобила и съответно с 
тази сума са намалени текущите разходи. Също така сме коригирали допуснатата техническа 
грешка в местна дейност 619. Сумата за граждански договори в размер на 6000 лв. беше 
разнесена в параграф 01 02, като съответно се коригира и сумата е разнесена от параграф 01 02, 
в 02 02. На заседанието тогава уточнихме, че при изготвянето на бюджет 2024 поради смяната 
на програмния продукт за местни данъци и такси, което нали не важи само за нашата община, 
имаше един луфт от четири месеца, през които не се подготвяше справка за лихвите и съответно 
тези приходи от лихви се внасяха по съответните приходни параграфи бито то за данък сгради, 
данък мпс, патентен данък. Това го проверих, както се уточнихме. Цифрите по параграф 28 за 
тези лихви от данъци и такси са същите като размер такъв, какъвто е отчетен в бюджета на 
общината към 31 октомври и 31 декември, тоест няма промяна, от което е видно, че лихвите са 
отчитани в приходните параграфи, но има издадени след внасяне на материали за бюджета в 
Общинския съвет указания на Министерство на финансите. Едното указание е за съставянето и 
изпълнението на бюджет 2024 от общините. В това указание, също така другото, което е за 
месечните отчети е уточнено, че вече трябва да се делят лихвите, дали ежедневно или в края на 
месеца, и да се отчитат по съответния приходен параграф за лихви, а не както до сега. На 
следващо заседание на Общинския съвет ще бъде направено предложение за коригиране на 
бюджет 2024 година, като от параграф приходен за данък недвижими имоти ще бъдат спаднати 
73417 лв., които са планирани лихви в този параграф. В параграф 13 01 данък мпс ще бъдат 
сторнирани 17 хиляди лв. и ще бъдат съответно преместени в параграфа за лихви и от патентния 
данък параграф 01 03 – 700 лв., което е общо 91117 лв. ще бъдат сторнирани от тези три 
приходни параграфа и разнесени в параграфа за лихви от данъци и такси. Също така 
коментирахме резерва към 31 декември 2023 година. Той е планов показател и показва планови 
данни, така че не би следвало да се водим от него. Ние трябва да се водим от справката, която е 
за наличностите към 31 декември, която справка е приложение номер две към бюджета. Бих 
искала само да уточня, че всички наличности с изключение на посочената наличност във 
функция държавни служби, всички останали наличности са за капиталови разходи или пък за 
текущи разходи с целеви характер. Общината завършва годината със средства от местни 
приходи с нецели характер в размер на 8700 лв. и тези наличности са планирани в местна 
дейност общинска администрация, като съгласно разпоредбите на Закона за публичните 
финанси местните приходи се планират в дейности съгласно предложението на кмета и 
съответно решението на Общинския съвет. Държавните дейности предполагам, знаете в 
комисиите го коментирахме, се планират в съответната дейност, а също така могат да бъдат 
планирани с изключение на функция образование и техните наличности и в други дейности по 
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решение на Общинския съвет, а също така могат да бъдат планирани и за капиталови разходи, 
когато няма неразплатени просрочени задължения.  
И.Гецова – Част от така експлозията на госпожа Кралева засегна част от оперативните въпроси 
които бях задала в рамките на обсъждането на комисиите. Остават неизяснени за мен две неща. 
Първо, ние коментирахме с госпожа Кралева през тази почивка, която беше дадена че в 
приходната част на бюджета така както са заложени средствата по приходи от наеми на 
имущество и на земя не отговарят на числата, които ни приехме с предходната точка. Тя се 
опита да ми обясни че са планирани с ДДС в приходната част на бюджета което значи обаче че 
ние сме приели некоректни стойности по приходната част от годишната програма на програмата 
за разпореждане тъй като ддс-то от суми придобити от разреждане с имущество не се дели 
когато тези суми бъдат предложения за капиталова, така че аз оставам с неуточнението дали 
сумите от годишната програма са коректните или сумите, които са заложени в параграфите в 
приходната част на бюджета. Надявам се да са верни сумите които са заложени в приходната 
част на бюджета защото върху тях стъпва цялостната ни капиталова програма. Не съм съгласна 
много с обяснението по отношение на резерва, защото пред мен е отчета към 31 декември и там 
е отбелязано резерв 103769 лв., като в решението на общински съвет прието към тогавашния 
момент към приемането на бюджета септември месец ясно са отчетени тези налични средства, а 
не планови, те са налични и техния произход е 49084 лв. от приватизация и 62 000 и близо 700 
лв. остатък от капиталовата субсидия, които по-късно бяха предоставени за увеличаването 
стойността на читалището в Мерданя. Така че за мен е въпроса как от 31 декември резерва като 
налични средства от 103769 лв. към първи януари стана 61234 лв., разликата от 42535 лв. за мен 
лично не е ясно къде се загуби, тъй като виждам, че разчета за капиталовите на база капиталова 
субсидия и приходи от параграф 40 00 е засечен, изравнен и балансиран със стойността на 61234 
лв. Смятам че е по-коректно приемайки бюджета, този параграф 28 09 да бъде създаден още с 
приемането на бюджета, защото във фонд четири на Министерството на финансите ясно е 
разписано, че лихвите се отразяват в него и при яснотата на стойностите, които залагаме като 
лихви можеше още сега този параграф да бъде формиран, а не веднага след неговото приемане 
бюджета да се налага да бъде актуализиран. Наред с това което изказвам като мнението по 
направените изяснения по въпросите на комисиите правя предложение в така внесеното 
предложение от кмета на общината точка дванадесета да бъде променена като след текста "да 
извършва компенсирани промени" да бъде продължен само след предварително одобрение от 
Общински съвет, в това число текста, както е записан 12 1, 12 2, 12 3, тоест така както е описан. 
Мотивите ми за това са че ние работихме цял мандат в такава теория че общинския съвет като 
орган който отговаря за изпълнението на бюджета е хубаво да прави контрол и санкция върху 
така компенсираните промени които извършва в рамките на изпълнението на бюджета на 
общината и от втора страна която е по-важна в условията, когато общинска администрация 
работи без главен счетоводител и без Назначен директор на финансова дирекция или там както 
беше новото по новата структура. Контрола на общинския съвет по разходването на средствата 
по бюджета е полезен за неговото правилно изпълнение, благодаря. 
Т.Тодоров – Като председател на постоянната комисия по бюджет и финанси искам да изразя 
моето становище по Ами относно бюджета който ни предлага общинска администрация аз за 
първи път виждам бюджет, в който не се надценяват приходите, тоест много дълго време аз съм 
забелязал това и често съм го споделял тук в тази зала че много години да се надценяваха 
приходите залагаха се големи приходи стигаше се до залагаха се съответно понеже трябва да се 
балансира бюджета и Големи разходи и затова доста често се получаваха такива касови разриви 
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и които За съжаление имаш един период през 2016 до 2019 в който общината изпълняваше от 
оздравителна програма, защото се влошиха основни показатели, които са под наблюдението на 
Министерство на финансите тогава общинският съвет гласува предложената от тогавашния 
кмет програма за оздравяване, аз бях тогава преди гласуването от съветниците които бяхме в 
опозиция, но в момента, в който всички тръгнахме усилия да провеждаме действията и 
процедурите описани в програмата тогава Общинския съвет стоеше с доста сериозно 
мнозинство на тогавашния кмет на общината и благодарение и на неговите действия, а и на 
подкрепата на общинския съвет достигнахме до 2019 излязохме от тази ситуация да 
изпълняваме оздравителен програма. След това обаче Какво се случи понеже д-р Гецова преди 
малко каза за миналия мандат че сме работили В условията на непрекъснат контрол от страна на 
общинския съвет към в момента по отношение на вътрешно компенсираните разходи. След като 
излязохме през 2019 година от тази оздравителна програма по-голямата част от общинския 
съветници в тогавашния общински съвет искахме да контролираме по ефективно 
Предложението на кмета на общината и неговата възможност да прави вътрешно компенсирани 
промени това идваше голяма степен от недоверието на тогавашното мнозинство към главата на 
администрацията и затова ние И аз също съм бил аз също съм предлагал така както доктор 
Гецова в момента Гецова на предложи същия вариант също съм го предлагал тогава е минало 
защото според мен аз казвам че това е мое мнение на линия ангажирам никого тогава ще ни 
Общински съвет нямаше доверие в кмета на в кмета на общината и се налагаше да 
осъществяваме този вид контрол. Този вид контрол обаче не изчерпва възможността за 
предвидения от Закона за месечно управление на администрация контрол на общинския съвет 
То има контролни функции по отношение на изпълнение на общинския бюджет и затова те не се 
ограничават по никакъв начин и тогава те не се развиват чрез допълнително чрез ограничаване 
кмета в неговите правомощия да извършва вътрешна компенсирани промени аз в тази насока на 
месец мога да ви кажа, че няма да подкрепя предложението д-р Гецова защото ако новият кмет 
има доверието на общинския съвет ние аз примерно му давам моят моето доверие да прави 
вътрешно компенсирани промени без да пита предварително общинския съвет говори само за 
предварителното така че Считам че като първа година като първи бюджет на новия кмет и но 
неговата нова администрация те заложиха много реалистични суми в приходната част считам че 
е необходима поне една година в която една бюджетна година в която да видим как вървят 
събираемостта на местния приходи без надуване с излишни кухи обороти и много ми се искаше 
на мен да предложа също аз на комисията го споделих мои предложения които да променят И 
приходната и разходната част от бюджета но си дава сметка че е необходимо на новата 
администрация те е необходимо време при което в това време ние да му да дадем шанс на на 
новата администрация да проведе да изпълни поне първия бюджет като естествено това не е не 
ни спира да осъществяваме контролните си функции като виж орган на местната власт 
Общински съвет може да контролираме с планината и завършвам с изречението че винаги 
бюджета може да бъде текущо да бъдат променяме променя ни вътре сумите по показатели по 
дейности така че той не е затворен документ отворени и при добра събираемост на приходите е 
възможно да се приемат допълнителни разходи. Благодаря. 
Т.Тодоров – Постоянната комисия „Бюджет и финанси“ на 7 февруари 2024 година проведе 
своето заседание, на което беше разгледано предложението на кмета на общината за приемане 
на бюджета на община Лясковец за 2024 година и след дълги дебати с 5 гласа „за“ и 1 глас 
„въздържал се“ след получаване на допълнително изисканата информация от администрацията 
комисията приема предложението. 
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Р.Иванов – На свое заседание на 7 февруари 2024 година ПК „Икономическо развитие, 
земеделие, еврофондове, приватизация и следприватизационен контрол, и концесии“ съвместно 
с останалите постоянни комисии разгледа бюджета и с 3 гласа „за“, без „против“ и 3 гласа 
„въздържали се“ го подкрепя. 
С.Михайлова – На свое заседание на 7 февруари 2024  година ПК „Здравеопазване, социални 
дейности, младежта, спорт и туризъм“ съвместно с останалите постоянни комисии разгледа и 
обсъди предложението и с 5 гласа „за“, 1 глас „против“ и 2 гласа „въздържали се“ го подкрепя 
във вида, в който е внесено. 
Д.Рачев – На свое заседание на 7 февруари 2024  година ПК „Инфраструктура, благоустройство, 
околна среда, ред, законност, безопасност на движението“ разгледа предложението и с 5 гласа 
„за“, без „против“ и 1 глас „въздържал се“ предлага на общински съвет да приеме 
предложението във вида, в който е представено. 
Д.Арабаджиева – На свое заседание от 7 февруари 2024 година ПК „Образование, култура, 
православна църква, вероизповедания, етика, спазване на правилника, контрол на решенията“ 
съвместно с останалите постоянни комисии разгледа предложението и с 6 гласа „за“, без 
„против“ и 1 глас „въздържали се“ предлага на общински съвет да разгледа проекта за бюджет 
на заседание и да бъде гласуван. 
И.Гецова – На базата на това, което господин Тодоров изказа като негово мнение много от нас 
познаваме неговата способност да изопачава факти и истини. И репликирам две неща от 
неговото изказване. Първо по отношение на кухите обеми в бюджетите, които са приемани в 
годините и много от тях подкрепени включително с неговия глас. Всъщност отчетите на тези 
бюджети в годините показват дали те са били кухи обеми или не, тъй като ако си направите 
труда да погледнете отчетите на бюджетите за изминалите години ще видите, че това не е 
истина. Голяма част от приходните параграфи и заложените средства по тях и по същия начин 
така е изопачена и неговата теория за финансовата оздравителна програма, в която общината 
беше само три месеца в критериите на оздравителна програма. Най-хубавото е, че с това си 
изказване той за пореден път показа колко всъщност е постоянен в своето мнение и в своите 
позиции именно по този въпрос по така направеното предложение, който самият той преди 
месец и половина тук в тази зала сам заяви, че ще предложи тази точка със съдържанието, което 
аз направих и че ще я подкрепи, защото смята, че контрола на общинския съвет е необходим при 
изпълнението на бюджетната дисциплина. Аз продължавам да твърдя, че в този момент, в който 
се намира администрацията в сегашното състояние с липса на административен капацитет, 
който да следи и който да поема отговорност към финансовото разходване на средствата от 
бюджета е крайно необходимо поне за този момент, когато общината няма и главен 
счетоводител и финансово директор да има още едно ниво на контрол по разходване на 
средствата. Благодаря. 
Т.Тодоров – Ще се възползвам от правото си на дуплика на репликата на госпожа Гецова по 
моето изказване. По отношение на кухите обеми, че били подкрепени от мен, да доктор Гецова 
аз съм подкрепил точно три бюджета, като общински съветник в цялата си кариера, които вие 
предложихте в периода 2016-2019 година именно заради изпълнението на оздравителната 
програма. Това е абсолютно вярно, подкрепил съм ви точно три бюджета и нито един повече. 
Освен това приходните параграфи, за които вие говорите, че имате при изпълнение са 
обикновено параграфи, в които се заложени малки суми. Големите ви параграфи, които вие 
предлагахте като кмет на общината винаги бяха с недостиг. Така че не съм и не мога да се 
съглася и с казаното от вас по отношение на постоянството. Аз ви казах, че основният проблем 
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на вас беше липсата на доверие от мнозинството в предишния Общински съвет и затова 
неслучайно току-що казах в моето изказване, че ако настоящия Общински съвет има доверие на 
кмета той ще го упълномощи да извършва тези вътрешно компенсирани промени без 
предварително съгласие на съвета така, както вие доктор Гецова го правихте три или четири 
поредни мандата. Тук не виждам защо и какво друго да коментираме. Контрола на общинския 
съвет дали ще бъде чрез предварително одобрение на вътрешно компенсираните промени по 
предложение на кмета или не контрола го има. До каква степен едното нали е по- ефективно от 
другото, тук съм съгласен с вас, че наистина по-ефективен контрол има когато го има това 
предварително одобрение, но пак ви казвам вие също сте била кмет някога за първи път и никой 
не ви е спирал тогава, когато сте била в началото на мандатите вие никога не сте била подлагана 
на такива рестрикции и затова считам, че ако общинския съвет има доверие на кмета господин 
Христов и неговата администрация той ще получи одобрението на общинския съвет. Колкото до 
липсата на административен капацитет крайно време е според мен, доктор Гецова, да си дадете 
сметка, че не вие олицетворявате административния капацитет. Административният капацитет, 
това са ваши предположения, че няма в момента общинската администрация и аз ви благодаря, 
че ги изказахте. Благодаря. 
В.Христов – Искам само да ви напомня, че в момента гледаме бюджет 2024, а не други назад, за 
които говорите. Доколкото виждам госпожа Гецова е загрижена за общинска администрация и 
мога да ви уведомя, че всеки момент ще имаме директно на дирекция бюджет и финанси. 
Х.Гугучков – На постоянните комисии направих предложение, което искам да внеса сега на 
сесията. Това е предложението за допълнение на текст в точка 1 5 2 в частта касаеща 
еднократната помощ за отпускане от общински бюджет за раждане на дете. Предложението на 
администрацията в сегашния вид гласи 1 5 2 други помощи след решения на общински съвет 15 
000 лв. в това число за новородени деца, на които поне единия родител е с постоянен адрес на 
територията на община Лясковец не по-малко от 12 месеца и считано от датата на раждане на 
детето майката е пълнолетна и родителите нямат задължения към общината. Бих искал да внеса 
предложение за промяна на текста в тази точка в тази час конкретно, като бих искал да внеса и 
условия за образователен ценз на родителите, тоест минимум основно образование и различни 
суми за образование основно, образование средно и образование висше. Тоест колкото по-са 
образовани родителите на новороденото дете, толкова да е по-голяма помощта. Второто 
условие, тоест четвъртото вече е задължително посещение на детски ясли, детски градини и 
училища от децата в семейството ако има други такива. И съответно нещо, което друго бих си 
позволил да предложа е за второ дете в семейството сумата да стане значително по-голяма, а за 
трето още по. Тоест за второ дете в семейство предлагам 450 лв., а за трето в семейство сумата 
от 700 лв., като смятам че пари биха могли да се намерят предвид състоянието на демографията 
на държавата, благодаря. 
В.Христов – Уважаеми господин Гугучков понеже по така поставените въпроси не съм сигурен 
и трябва да го изговорим с юристите дали няма да има дискриминация за образованието и за 
това ви каня на среща, на която с юристите на общината да го изкоментираме и при следващата 
актуализация на бюджета, ако няма дискриминация да го включим, благодаря. 
Х.Гугучков – Консултирал съм се с юриста на общинския съвет и решихме сега след празниците 
да се срещнем с нея, да обсъдим и да видим точно колко, защото в други общини това нещо 
съществува, това не е прецедент, който ще направим ние. И след това да внесем предложението 
писмено и да тръгва да става. Благодаря. 
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С.Добрев – Аз сега съм длъжен да подложа предложението ви на гласуване, ако не го оттеглите. 
Ако ще водите разговор след тази сесия е едно, но сега както сте направили предложението аз 
съм длъжен да го подложа на гласуване. 
В.Христов – Господин Гугучков аз ви предлагам да си оттеглите предложението и след като 
направим среща и го изкоментира тогава да го входирате на ново. Аз също бих подкрепил тази 
идея, защото мисля, че това е за добро и предполагам, че тогава и колегите също биха го 
подкрепили. 
Х.Гугучков – Добре, нека да бъде така. Оттеглям предложението, което правя с условието да 
бъде обсъдено с юристите на общината и да бъде внесено в реда, в който няма да има конфликти 
и при следваща актуализация на бюджета да бъде внесено за разглеждане и да се потърси 
бюджет, който да го финансира и да стане. 
С.Добрев – Оттегляте ли предложението? 
Х.Гугучков – Да, оттеглям го за момента. 
С.Добрев – Госпожо Гецова, може ли пак да повторите предложението си за да го подложа на 
гласуване. 
И.Гецова – На основание чл.125, ал.1 от Закона за публичните финанси оправомощава кмета на 
община Лясковец да извършва компенсирани промени само след предварително одобрение от 
общински съвет в това число така, както е изписано 12 1, 12 2 и 12 3. 
 
Други изказвания не се направиха. 
 

- Гласува се предложението на Ивелина Гецова „на основание чл.125, ал.1 от Закона за 
публичните финанси оправомощава кмета на община Лясковец да извършва 
компенсирани промени само след предварително одобрение от общински съвет в това 
число така, както е изписано 12 1, 12 2 и 12 3“. 

 
    Общинският съвет гласува и със "за" – 6, "против" - 1 и "въздържали се" - 9 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:   
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - Въздържал се 

2. Даниел Димитров Димов: - За 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - За 

4. Деян Николов Рачев: - Въздържал се 

5. Иван Валериев Иванов: - Въздържал се 

6. Ивелина Хараламбиева Гецова: - За 

7. Мариян Митков Василев: - За 

8. Пепа Бориславова Банова: - Въздържал се 

9. Росен Георгиев Иванов: - Въздържал се 

10. Румен Иванов Стойков: - За 

11. Сашка Валентинова Михайлова: - Въздържал се 

12. Сергей Христов Добрев: - Въздържал се 

13. Стоян Христов Йорданов: - Въздържал се 

14. Тодор Димитров Тодоров: - Против 
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15. Христо Добринов Гугучков: - Въздържал се 

16. Янко Колев Янков: - За 

 

Не се приема. 

 

- Гласува се предложението за бюджет на кмета на общината. 

 
    Общинският съвет гласува и със "за" - 11, "против" - 1 и "въздържали се" - 4 ..... 
Поименни гласове по основния въпрос:  
 

1. Веселин Николаев Гърбатилов: - За 

2. Даниел Димитров Димов: - Въздържал се 

3. Даниела Тодорова Арабаджиева: - Въздържал се 

4. Деян Николов Рачев: - За 

5. Иван Валериев Иванов: - За 

6. Ивелина Хараламбиева Гецова: - Против 

7. Мариян Митков Василев: - Въздържал се 

8. Пепа Бориславова Банова: - За 

9. Росен Георгиев Иванов: - За 

10. Румен Иванов Стойков: - Въздържал се 

11. Сашка Валентинова Михайлова: - За 

12. Сергей Христов Добрев: - За 

13. Стоян Христов Йорданов: - За 

14. Тодор Димитров Тодоров: - За 

15. Христо Добринов Гугучков: - За 

16. Янко Колев Янков: - За 

 

Приема се. 
След направеното гласуване Общинския съвет взе следното 
 

Р Е Ш Е Н И Е   № 47 
  
По т.5 от дневния ред – Приемане бюджета на Община Лясковец за 2024 година. 
 
На основание чл. 52, ал. 1 и чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от  Закона за местното самоуправление и 
местната администрация (ЗМСМА), в изпълнение на чл. 54, ал. 1 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 7, ал. 5, 
чл. 39 и чл. 84, ал. 4 от Закона за публичните финанси (ЗПФ) и във връзка с чл. 94, ал. 2 и ал. 3 
от ЗПФ, разпоредбите на Закона за държавния бюджет на Република България за 2024 г., ПМС 
№ 13/29.01.2024 г. за изпълнение на държавния бюджет на Република България за 2024 г., 
Решение № 847 на Министерски съвет от 28.11.2023 г. за изменение и допълнение на Решение 
№ 346 на Министерския съвет от 05.05.2023 г. за приемане на стандарти за делегираните от 
държавата дейности с натурални и стойностни показатели през 2024 г., чл. 4, ал. 1 и ал. 3 от  
Постановление № 67 от 14.04.2010 г. на Министерския съвет за заплатите в бюджетните 
организации и дейности и Наредбата за условията и реда за съставяне на бюджетната прогноза 
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за местните дейности за следващите три години, за съставяне, приемане, изпълнение, отчитане и 
контрол на бюджета на Община Лясковец, приета с Решение № 383/28.11.2013 г. на Общински 
съвет Лясковец (посл. изм. и доп. с  Решение № 223/ 25.02.2021г, на Общински съвет Лясковец),, 
Общински съвет - Лясковец   
  
При кворум от 16 общински съветника и след проведено гласуване – със 11 гласа „за”, 1 глас 
„против“ и 4 гласа „въздържали се”, Общински съвет 

 

Р Е Ш И: 
 

 1. Общински съвет Лясковец приема бюджета на Община Лясковец за 2024 г., 
съгласно единната бюджетна класификация за 2024 г., както следва: 

1.1. По прихода в размер на 18 186 303 лв. (съгласно Приложение № 1) в т. ч.: 
1.1.1. Приходи за делегирани от държавата дейности в размер на 10 448 737 лв., в т.ч.: 
1.1.1.1. Обща субсидия за делегирани дейности от ЦБ за общини в размер на  9 771 089лв.; 

1.1.1.2. Събрани средства и извършени плащания от/за  сметки за СЕС (-) 26 463 лв. 

1.1.1.3. Временни безлихвени заеми м/у бюджети и сметки за СЕС  в размер на  1 182 лв. 

1.1.1.4. Преходен остатък в лева от 2023 г. в размер на 689 958 лв., разпределен съгласно 
Приложение № 2 и във валута 12 971 лв. 

1.1.2. Приходи за местни дейности в размер на 7 737 566 лв., в т.ч. : 
1.1.2.1. Данъчни приходи в размер на 1 670 950 лв. 

1.1.2.2. Неданъчни приходи в размер на 1 820 179 лв. 

1.1.2.3. Обща изравнителна субсидия в размер на 847 600 лв. 
1.1.2.4. Целева субсидия за капиталови разходи за местни дейности в размер на 761 400 лв. 
1.1.2.5. 3а зимно поддържане и снегопочистване на общински пътища 79 500 лв. 
1.1.2.6. Средства за други целеви разходи за местни дейности 98 300 лв. 
1.1.2.7. Временни безлихвени заеми м/у бюджета и сметки СЕС 133 377 лв. 
1.1.2.8. Възстановени суми по възмездна финансова помощ 10 000 лв. 
1.1.2.9. Временни безлихвени заеми от/за сметки за чужди средства 140 000 лв. 
1.1.2.10. Преходен остатък от 2023 г. в размер на 2 176 260 лв., разпределен съгласно 
Приложение № 2. 

1.2. По разхода в размер на 18 186 303 лв., разпределен по функции, групи, дейности и 
параграфи, съгласно Приложение № 3, в т.ч.: 
 1.2.1. За делегирани от държавата дейности в размер на 10 448 737  лв.; 
 1.2.2. За местни дейности в размер на 7 319 130 лв. в т.ч. резерв 357 771 лв. от Приватизация 49 
084 лв., целева субсидия за капиталови разходи 217 418 лв. и приходи от § 4000 Постъпления от 
продажба на нефинансови активи 91 269 лв.; 
 1.2.3 За допълнително финансиране на делегираните от държавата дейности със средства от 
собствени приходи в размер на 418 436 лв. 
        1.3. Приема Разчети за финансиране на капиталови разходи в изпълнение на чл. 53 от 
Закона за държавния бюджет на Република България (ЗДБРБ) за 2024 г. и чл. 94, ал. 3, т. 6 
от Закона за публичните финанси (ЗПФ): съгласно Приложение № 4 
        За капиталови разходи по бюджета са планирани 2 184 315 лв., със средства от: 
 -    630 357 лв. остатък  от целева субсидия за капиталови разходи; 
 -    696 041 лв. остатък от целеви трансфер по РМС № 711/30.09.2022 г.; 
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 -    1 500 лв. остатък от целеви трансфер по ПМС № 220/2023 г.; 
  -    21 000 лв. целеви трансфер по ПМС № 303/2023 г.; 
 -   232 154 лв. остатък от § 4000  Постъпления от продажба на нефинансови активи; 
 -     4 200 лв. остатък от собствени средства от местни приходи; 
 -     14 200 лв. остатък от обща субсидия за делегирани  държавни дейности ; 
            -   543 982 лв. целева субсидия за капиталови разходи; 
 -     40 881 лв. § 4000  Постъпления от продажба на нефинансови активи. 
  1.4.  Приема разходи да текущ ремонт в размер на 130 553 лв. със средства от :      1.4.1 
Постъпления от продажба на нефинансови активи § 4000 в размер на 104 472 лв. 
/в т.ч. остатък от 2023 г. 74 472 лв./ в т.ч.: 
 - Текущ ремонт на улици в гр. .Лясковец                  8 500 лв.; 
 -Текущ ремонт на ограда стадион гр. Лясковец       49 994 лв.; 
 -Текущ ремонт покрив ДГ „Радост“ гр. Лясковец   15 000 лв.; 
 -Текущ ремонт настилки ДЯ „Мир“ гр. Лясковец   15 000 лв.; 
 -Текущ ремонт ул. „Хан Аспарух“ с. Козаревец      7 000 лв.; 
 -Текущ ремонт на улици в с. Добри дял                    1 141 лв.;  
 -Геоложки проучвания на блок ул. „Васил Левски“ №8а  гр. Лясковец  7 837 лв. 
1.4.2. Остатък от 2023 г. за текущ ремонт на IV-то класна пътна мрежа на територията на 
община Лясковец и  механизирано изчистване на храсти и клони и почистване на терена след 
работа от средствата за зимно поддържане и снегопочистване на общинските пътища  26 081 лв. 
в т.ч. за: 
1.4.2.1. Текущ ремонт 
 -Текущ ремонт на общински път VTR 2180 Добри дял – Родина  1 786 лв.; 
 -Текущ ремонт на общински път VTR 1182 Честово – Лясковец   2 976 лв.; 
 1.4.2.2. Механизирано изчистване на храсти и клони и почистване на терена след работа 
 - Общински път VTR 1181 Козаревец- Честово  12 150 лв.; 
 - Общински път VTR 1286 Джулюница– Кесарево 9 169 лв.;      
       1.5.   Утвърждава разчет за целеви разходи и субсидии, както следва: 
 1.5.1. Членски внос в неправителствени организации       22 858 лв. 
 1.5.2. Други помощи, след решение на Общински съвет  15 000 лв. в т.ч. за: 

- новородени деца, на които поне единият родител е с постоянен и настоящ адрес на 
територията на община Лясковец не по-малко от 12 месеца, считано от датата на раждане  на 
детето, майката е пълнолетна и родителите нямат задължения към общината - по 300 лв. и  

- разходи за погребение на самотни, без близки и роднини, бездомни и безпризорни, лица 
- 300 лв. В размера на помощта се включват разходите за издаване на смъртен акт, некролог, 
ковчег, надгробен знак, изкопаване и заравяне на гроб. Разходът за транспортиране на 
покойника с погребална кола се изчислява на база изминатия пробег и разходната норма за 100 
км на съответната марка автомобил. 
1.5.3. Утвърждава субсидии за делегирана от държавата дейност „Читалища“ в размер на 401 
856 лв., за дофинансиране по чл. 22, ал. 2 от Закона за народните читалища, съгласно 
програмите за читалищната дейност за 25 000 лв., средства за ремонта и поддръжката на 
читалищна сграда по чл. 23, ал. 2 от Закона за народните читалища за капиталов трансфер -  
авторски надзор за укрепване на НЧ „Развитие - 1894“ - с. Драгижево  в размер на 4 200 лв. 
      
 1.5.4. За застраховка на: 

- сгради и автомобили - публична и частна общинска собственост – 26 600 лв. 
    1.6. Приема следните лимити за разходи: 
 1.6.1. На основание чл. 37, т. 3 от ПМС № 13/27.01.2024 г. за изпълнение на държавния бюджет 
на Република България за 2024 г. във връзка с чл. 98 от ЗДБРБ за 2024 г.  определя 
представителни разходи за 2024 г.: 
 - на Кмета на Община Лясковец - в размер на 9 290 лв.; 
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 - на кметовете на кметства – в размер на 500 лв. на всеки и 
 - на Председателя на Общински съвет Лясковец - в размер на 2 000 лв.  
 1.6.2. Във връзка с чл. 39 от ПМС № 13/29.01.2024 г. за изпълнение на държавния бюджет на 
Република България за 2024 г. определя средства за социално-битово и културно обслужване 
(СБКО) на персонала в размер на 3 % (три процента) от утвърдените разходи за основни заплати 
на лицата, назначени по трудови правоотношения. 
 
1.7. На основание чл. 38, ал. 2 от ПМС 13/29.01.2024 г. за изпълнение на държавния бюджет 
на Република България за 2024 г. утвърждава списък на длъжностите и на лицата, които 
имат право на транспортни разноски, съгласно Приложение № 11.   
1.7.1. Упълномощава Кмета на Община Лясковец да извършва разходи в полза на работниците и 
служителите за пътуване в размер на 85 % - по автомобилния транспорт за автобус от 
местоживеенето до местоработата и обратно, когато те се намират в различни населени места и 
при пътуване с лично МПС, съгласно разходната норма за извънградски пробег на автомобила 
за 100 км, но не повече от 85 % от цената на билета за автобус.  
 

2. Определя, съгласно чл. 39 и чл. 94, ал. 3, т. 5 от Закона за публичните финанси 
(ЗПФ), както следва: 
2.1. Максимален размер на новия общински дълг за 2024 г.           0 лв.; 
2.2. Общинските гаранции, които може да бъдат издадени през годината     0 лв. 
2.3. Максимален размер на общинския дълг и общинските гаранции към 
 края на 2024 г.                                                                                                 0 лв.; 
2.4. Намерение за поемане на нов общински дълг                                                 –   няма. 
 3. Утвърждава в изпълнение на чл. 4, ал. 1 и ал. 3 от ПМС 67/14.04.2010 г. за 
заплатите в бюджетните организации и дейности, т. 11 от РМС 346/05.05.2023 г. и чл. 84, 
ал. 1, т. 2 от ЗПФ: 
3.1. За делегираните от държавата дейности, без звената от системата на образованието, които 
прилагат системата на делегирани бюджети, разходите за заплати на персонала и числеността на 
персонала за делегирана от държавата дейност „Общинска администрация“ считано от 
01.01.2024 г. - съгласно Приложение № 5; 
3.2. За местните дейности, разходите за заплати на персонала считано от 01.01.2024 г.  и 
численост на персонала считано от 01.01.2024 г. и 01.02.2024 г. - съгласно Приложение   № 5.  
 4. На основание чл. 94, ал. 3, т. 8 от ЗПФ одобрява индикативен годишен разчет за 
сметки за средства от Европейския съюз за 2024 г. съгласно Приложение № 6. 
 5. На основание чл. 11, ал. 10 от ЗПФ определя второстепенните разпоредители с 
бюджети  - съгласно Приложение № 7. 
5.1. При отсъствие на второстепенния разпоредител с бюджет (ВРБ) без ВРБ  от системата на 
предучилищното и училищното образование, които прилагат системата на делегираните 
бюджети, подписването на банкови и касови документи, ведомости за заплати и други разходи, 
се извършва от първостепенния разпоредител с бюджет.  
 6. На основание чл. 94, ал. 3, т. 3 от ЗПФ одобрява размера на просрочените 
задължения от предходни години, които да бъдат разплатени от бюджета за 2024 г. в 
размер на 0,00 лв. 
 7. На основание чл. 94, ал. 3, т. 4 от ЗПФ одобрява размера на просрочените 
вземания, които се предвижда да бъдат събрани през 2024 г. от местни данъци и такси в 
размер на 297 500 лв.  
 8. Утвърждава за Общинско социално предприятие „Благоустройство, озеленяване 
и почистване” приходи в размер на 294 945 лв., разходи в размер на 294 945 лв. и 13,5 броя 
численост на персонала. 
 9. На основание чл. 94, ал. 3, т. 1 от ЗПФ одобрява максимален размер на новите 
задължения за разходи, които могат да бъдат натрупани през 2024 г. по бюджета на 
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общината в размер на 2 309 906 лв., като наличните към края на годината задължения за 
разходи не могат да надвишават 15 на сто от средногодишния размер на отчетените 
разходи за последните четири години. 
 10. На основание чл. 94, ал. 3, т. 2 от ЗПФ одобрява максимален размер на 
ангажиментите  за разходи, които могат да бъдат поети през 2024 г. в размер на   
7 699 687 лв., като наличните към края на годината поети ангажименти за разходи не 
могат да надвишават 50 на сто от средногодишния размер на отчетените разходи за 
последните четири години. 
 11. На основание чл. 94, ал. 3, т. 9 от ЗПФ одобрява актуализираната бюджетна 
прогноза за местните дейности с показатели за 2024 г. и прогнозни показатели за 2025 г. и 
2026 г. - Приложение № 8. 
 12.  На основание чл. 125, ал. 1 от ЗПФ оправомощава Кмета на Община Лясковец 
да извършва компенсирани промени: 
12.1. В частта за делегираните от държавата дейности – между утвърдените показатели за 
разходите в рамките на една дейност, с изключение на дейностите на делегиран бюджет, при 
условие, че не се нарушават стандартите за делегираните от държавата дейности и няма 
просрочени задължения в съответната делегирана дейност.  
12.2. В частта за местните дейности – между утвърдените разходи в рамките на една дейност, 
или от една дейност в друга, без да изменя общия размер на разходите.   
12.3. В разходната част на бюджета за сметка на резерва за непредвидени и/или неотложни 
разходи. 
  13. Упълномощава Кмета на Община Лясковец да предоставя временни безлихвени 
заеми от временно свободни средства по общинския бюджет за авансово финансиране на 
плащания по проекти, финансирани със средства от Европейския съюз и по други 
международни програми, включително и на бюджетни организации, чиито бюджет е част 
от общинския бюджет. 
  14. Упълномощава Кмета на Община Лясковец възникналият временен недостиг на 
средства за финансиране на местните дейности в процеса на изпълнение на общинския 
бюджет да се осигурява с временни безлихвени заеми  от/за  сметки за чужди средства  в 
размер на 140 000 лв. със срок за възстановяване 31.01.2025 г. 
   15. Приема за сведение Протокол от 27.01.2024 г. от публичното обсъждане на 
бюджета, съгласно Приложение № 10 и Протокол от 26.01.2024 г. за постъпилите 
становища, мнения  и предложения във връзка с проекта за бюджет на Община Лясковец 
за 2024 година постъпили в Центъра за административно обслужване на Община 
Лясковец, съгласно Приложение № 9. 
 

*                               *                               * 
 
В.Христов – Благодаря на всички, които подкрепиха бюджета и го гласуваха. 
 
 

Поради изчерпване на дневния ред г-н Сергей Добрев – Председател на Общинския съвет 
закри извънредното заседание на Общинския съвет в 19:20 часа. 
 
 
 
 
 
Сергей Добрев 
Председател на Общински съвет - Лясковец 
 


